



IMPORTANT!!

IF YOU HAVE PURCHASED A RACE FACE TAPERLOCK BOTTOM BRACKET WITH A TITANIUM SPINDLE, THEN READ THIS:

Metallurgical differences between titanium and the aluminum alloys commonly used in crank arms can produce chemical reactions that induce severe corrosion between the two metals. This corrosion can greatly reduce the strength and lifetime of your aluminum cranks. An additional result may be an annoying creaking noise with each pedal revolution.

It is important that the following precautions are strictly adhered to minimize the effects of this interaction.

1) FOLLOW INSTALLATION INSTRUCTIONS AS PER ATTACHED INSTRUCTION SHEET.

2) INSTALLING CRANKS:

- NOTE: A TUBE OF "FINISH LINE Ti PREP" ANTI-SEIZE COMPOUND HAS BEEN INCLUDED WITH YOUR RACE FACE TITANIUM SPINDLE BB.
- APPLY A GENEROUS FILM OF Ti PREP ANTI-SEIZE COMPOUND TO THE FLATS ON BOTH ENDS OF THE SPINDLE.
- COMPLETELY COVER THE THREADS ON YOUR CRANK BOLTS WITH Ti PREP ANTI-SEIZE COMPOUND.
- INSTALL CRANKS AND TIGHTEN CRANK BOLTS TO CRANKS MANUFACTURER'S RECOMMENDED TORQUE VALUES. RE-TORQUE CRANKS AFTER A FEW RIDES. * DO NOT OVER-TIGHTEN!!!!

IF CREAKING OCCURS IN THE FUTURE, REMOVE CRANKS AND RE-LUBE SPINDLE FLATS. IF YOU DO NOT HAVE ANTI-SEIZE COMPOUND AVAILABLE, THEN USE HIGH QUALITY WATERPROOF GREASE. RE-INSTALL CRANK ARMS AS PER ABOVE INSTRUCTIONS.

IMPORTANT WARRANTY INFORMATION FOR RACE FACE TITANIUM BOTTOM BRACKET SPINDLES

The Race Face Titanium bottom bracket spindle is heat-treated and cold-worked, making it one of the strongest and lightest titanium bottom brackets in the world, however, due to the light weight / high performance nature of this product the following warranty limitations apply:

- 1) This component is designed for and recommended only to riders with a maximum body weight of 180 lbs. Subsequently, any and all warranties or guarantees expressed or implied will be null and void for any users exceeding this weight restriction. If you weigh more than 180lbs, use the Race Face Taper-Lock BB with the heat-treated CrMo steel spindle.**
- 2) This component is NOT designed or intended for stunt riding, jumping, ramp, or trials use. Such use will void any and all warranties or guarantees expressed or implied.**
- 3) The Race Face titanium bottom bracket spindle carries a TWO YEAR (2) warranty against defects in materials and workmanship.**
- 4) All other components of the Race Face Taperlock bottom bracket set carry the warranties listed on the attached instruction sheet.**



IMPORTANT !!

VEUILLEZ LIRE CE QUI SUIT LORS DE L'ACHAT D'UN BOÎTIER DE PÉDALIER RACE FACE À VERROUILLAGE SUR CÔNE À AXE EN TITANE:

Les différences métallurgiques entre le titane et les alliages d'aluminium utilisés couramment pour la fabrication des manivelles peuvent entraîner des réactions chimiques qui engendrent de la corrosion. Cette corrosion peut diminuer considérablement la résistance et la durée de vie des pédaliers en aluminium. De plus, ce phénomène génère un grincement fort désagréable à chaque coup de pédale.

Pour éviter ces problèmes, il est très important de respecter scrupuleusement les consignes suivantes :

1) SUIVEZ LES INSTRUCTIONS D'INSTALLATION QUI FIGURENT SUR LA FEUILLE JOINTE.

2) LORS DU MONTAGE :

- NOTA : LE BOÎTIER DE PÉDALIER EST VENDU AVEC UN TUBE DE PRODUIT ANTIGRIPPANT "FINISH LINE Ti PREP".
- APPLIQUEZ UNE QUANTITÉ GÉNÉREUSE DE CE PRODUIT SUR LES MÉPLATS AUX DEUX EXTRÉMITÉS DE L'AXE.
- RECOUVREZ COMPLÈTEMENT LES FILETAGES DES BOULONS DE PÉDALIER AVEC LE PRODUIT ANTIGRIPPANT.
- INSTALLEZ LES MANIVELLES ET SERREZ LES BOULONS EN RESPECTANT LE COUPLE DE SERRAGE RECOMMANDÉ PAR LE FABRICANT. SERREZ DE NOUVEAU APRÈS QUELQUES JOURS D'UTILISATION. * NE PAS SERRER DE FAÇON EXCESSIVE!!!

EN CAS DE GRINCEMENT DANS LE TEMPS, DÉPOSEZ LES MANIVELLES ET APPLIQUEZ DU PRODUIT ANTIGRIPPANT SUR LES MÉPLATS DE L'AXE, À DÉFAUT DE PRODUIT ANTIGRIPPANT, VOUS POUVEZ UTILISER DE LA GRAISSE HYDROFUGE DE QUALITÉ SUPÉRIEURE. REMONTEZ LES MANIVELLES EN SUIVANT LES INSTRUCTIONS CIDESSUS.

AXES DE PÉDALIER RACE FACE EN TITANE.

RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS AU SUJET DE LA GARANTIE

L'axe de pédalier Race Face en titane est trempé puis formé à froid, ce qui lui assure une résistance exceptionnelle et en fait le produit le plus léger disponible sur le marché, c'est pourquoi les limitations de garantie suivantes sont applicables :

- 1) Cet élément a été conçu et ne doit être utilisé que par des cyclistes de poids maximal 180 lbs. En conséquence de quoi la garantie sera nulle et non avenue en cas de non respect de cette limitation. Si vous pesez de plus de 180 lbs, veuillez utiliser le boîtier de pédalier Race Face à verrouillage sur cône à axe en acier au CrMo trempé.**
- 2) Cet élément n'a PAS été conçu pour effectuer des cascades, des sauts, être utilisé sur les cassevitesses ou pour des essais. Ce type d'utilisation rend toutes les garanties explicites ou implicites nulles et non avenues.**
- 3) L'axe de pédalier Race Face en titane est couvert par une garantie de DEUX (2) ANS contre tous défauts de matière et malfaçons.**
- 4) Tous les autres éléments qui constituent le boîtier de pédalier Race Face à verrouillage sur cône sont couverts par la garantie indiquée sur la feuille d'instructions cjointe.**